
Dit sjabloon is bedoeld voor actieve informatieverstrekking aan de raad. Vragen hierover kunnen worden gesteld tijdens de 
rondvraag van de eerstvolgende commissievergadering, of gevraagd kan worden de memo ter bespreking te agenderen voor 
een eerstvolgende commissievergadering.

Actieve raadsinformatie
Registratienummer 2020-107 

Datum: 13 november 2020
Van collegelid: J.W. Wiggers
Aan: Raads- en commissieleden
Onderwerp: Update coronacrisis

Inleiding
Periodiek wordt uw raad bericht over de laatste stand van zaken betreffende de coronacrisis. Doel is 
dat u hiermee wordt geïnformeerd over de genomen acties in deze crisisbestrijding. 
Onderstaand een overzicht wat aan de orde is geweest.

Kernboodschap

Weekmarkt
De aangescherpte maatregelen waren aanleiding om de inrichting van onze weekmarkt te herzien. 
Met name de wachtende bezoekers hadden meer ruimte nodig. 
Daarbij kwam ook dat enkele lokale ondernemers klachten hadden geuit over overlast van de 
marktkramen. In nauw overleg met alle betrokkenen zijn op dezelfde locatie marktkramen anders 
opgesteld. We zullen de komende periode nauwlettend in de gaten houden in hoeverre deze 
wijziging blijvend tegemoet komt aan alle opmerkingen.
Gevolg is wel dat een deel van de Bonenburgerlaan tijdens de markttijden afgesloten wordt. B&W 
zullen daartoe komende week de benodigde verkeersbesluiten nemen.

Bezoek aan horecaondernemers
Zoals bekend is de horeca sinds enkele weken weer volledig gesloten. Het college realiseert zich dat 
deze situatie voor horecaondernemers een hard gelag is. Temeer, daar enig perspectief op korte 
termijn voor hen ontbreekt. 
In dit verband gaan burgemeester Wiggers en wethouder Meijer (EZ) in gesprek met 
horecaondernemers over de betekenis van deze drastische maatregel en om onze zorgen te delen.

Monument Memento Mori
Onze uitvaartondernemer Memento Mori heeft ons laten weten dat zij binnenkort een monument wil 
onthullen als blijvend aandenken aan het coronaleed dat onze gemeente is overkomen. 
Wij staan positief tegenover een dergelijk initiatief. Wel zijn we nog in overleg met initiatiefnemer 
over de organisatie tijdens de onthulling.

Jaarwisseling
U heeft ongetwijfeld meegekregen dat het kabinet voornemens is tijdens de komende jaarwisseling 
een algeheel vuurwerkverbod in te stellen. Dit verbod zou niet gelden voor het carbid schieten. 
Aangezien het carbid schieten ook in onze gemeente geen onbekend fenomeen is, moeten we er 
rekening mee houden dat (oudere) jongeren in grote schaal op dit alternatief zullen overstappen. 
Ter voorbereiding bezien we de mogelijkheden het carbid schieten te reguleren. Behalve aan een 
heldere communicatie, kan gedacht worden aan een vergunningsstelsel of meldingsplicht. Uiteraard 
kijken we hierbij ook naar de regio en de wijze waarop buurgemeenten hiermee omgaan.
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Ook vindt volgende week in de driehoek (burgemeester, politie en OM) al afstemming en een 
vooruitblik plaats naar de komende jaarwisseling.

Sinterklaasjournaal
De NTR had de burgemeesters benaderd voor een rol in het Sinterklaasjournaal. Kinderen krijgen, 
als ze een tekening uploaden op de site www.sinterklaasjournaal.nl, dan een bedankje van de 
burgemeester. 
Door het tijdelijk burgemeestersvacuüm kon de NTR voor onze burgemeester geen filmpje maken. 
Om onze (ijverige) kinderen niet teleurstellen komt er komende week in de Schaapskooi een artikel 
dat ook onze burgemeester graag alle tekeningen ontvangt en zorgt dat ze bij Sinterklaas komen. 

Evaluatie VNOG
In zijn vergadering van augustus jl. heeft het AB VNOG de wens geuit om een tussentijds evaluatie 
uit te voeren. Doel is op te halen hoe de bestuurders van de VNOG de afgelopen periode ervaren 
hebben, waar ze tegen gelopen zijn en welke leer- en verbeterpunten er zijn. 
Zeker tegen het licht van de aanstaande Tijdelijke Coronawet –waarbij de aansturing van de crisis 
gaat wijzigen-, is het gewenst dit beeld te hebben en de uitkomsten als input te benutten voor de 
nieuwe situatie. Tijdens een extra AB op 11 november jl is deze tussentijdse evaluatie besproken.

Beeld
Tot slot is het coronabeeld voor Heerde dat sinds de aanvang van de coronacrisis t/m 11 november 
sprake is van 369 officieel geregistreerde besmettingsmeldingen. Medio september lag dit aantal 
nog op 202, zodat geconcludeerd kan worden dat het aantal besmettingen tijdens de tweede golf tot 
dusverre 167 personen is. Het aantal geregistreerde ziekenhuisopnamen en overledenen door 
corona is sinds medio september niet toegenomen en blijft tot dusverre stabiel op: 55 
ziekenhuisopnames en 30 overledenen.
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